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Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztály IB. ülés 

E m l é k e z t e t ő 

Tárgy: 63. Vándorgyűlés beszámoló, Elnökségi ülés beszámoló, új gazdálkodási rend 

a szakosztályban ill. aktuális feladatok 

Hely: MEE Tanácsterem 

Időpont: 2016.09.22. 
 

Dr. Madarász György elnök úr üdvözölte a megjelenteket, majd ismertette az ülés 

tervezett napirendi pontjait: 

 

0. Soron kívüli napirendi pont Kiss Kálmán tagtársunk gyászhírének ismertetése 

 

1. Elnökségi ülés a 63. Vándorgyűlés előtt 

2. 63. Vándorgyűlés a szakosztályunkat érintő részletei 

3. Szakosztályi gazdálkodásunk új rendje 

4. Elnökségi bizottságokba delegáltjaink 

5. Következő Szakmai napunk lehetséges témái 

6. Kunszentmiklósi Schneider Electric Kft. - tanulmányi kirándulás 

 

 

1. Dr. Madarász György elnök úr bemutatta az általa az elnökségi ülésen előadott 

diasorozatát amelynek összefoglalója:  

1. Szakmai napot tervez a 2017-ben is szakosztályunk, májusban vagy ősszel 

2. Mentor program: szakosztályunk továbbra is elkötelezettje a MEE központi 

mentorprogramjának.  Kívánatos lenne, hogy az egyesület kapcsolódjon a 

duális képzéshez. Erősíteni kell a főiskolák, egyetemekkel a kapcsolatot. A 

hallgatók számára vonzó és záros határidőn belül teljesíthető feladatokat 

kell felkínálni. A téma megvalósítása, az abban elmélyülés egyaránt 

szolgálja kidolgozó illetve a témát gondozó cég javát is. Komoly felelőssége 

van a tanszéki dolgozóknak is ebben. A szorosabb együttműködés egyik 

célja, hogy a programban résztvevők tisztában legyenek azzal, hogy mit 

tudnak, mit tudhatnak a diákok, illetve mit tanulnak. Oktatási bizottságunk 

delegáltja Pálfi Zoltán, aki aktívan részt vesz a felsőoktatásban. 

Ezúton is felkérjük Pálfi Zoltánt és mindenkit, hogy nézze át és aktualizálja 

a kiírt mentori témákat! A kiírások elérhetők a honlapon, illetve Babka Gábor 

úron keresztül 

3. Szakosztályi honlap fejlesztése, honlapunk fejlesztése és üzemeltetése 

állandóan aktuális feladat. Megfontolásra bocsátva az esetleges szakmai 

tartalmak közzététele. Dr Woynarovich Gábor úrtól javaslatot várunk a 

formai és tartalmi fejlesztésre. 

Mai korunkban a Facebook már komoly tényező, a MEE-nek van saját ilyen 

oldala, a szakosztályunknak is kívánatos volna jelen lennie ezen a 

platformon is. 



4. Kapcsolattartás javítása tagjainkkal, céges szinten is tartani kell a 

kapcsolatot tagjainkkal. 

5. Szakmai segítségnyújtás MEE intézményeknek, a nyugdíjas szervezetettek 

régebb óta jó kapcsolatunk van. A Villgép csoporttal Horváth Zsolton 

keresztül a pénzügyekben is segítséget nyújtunk. 

6. Együttműködés fejlesztése, vidéki szervezeteinknél a szakmai napok illetve 

a vándorgyűlések előadásainak megismétlése. Ez pár évvel ezelőtt 

működött, jó lenne ezt feléleszteni. 

7. Tervezett üzemlátogatások: Transzvill Zrt. új üzeme, felmerült az Energobit 

romániai új gyárának megtekintése.  

8. Tagjaink aktivizálása 

  

2. A 63. Vándorgyűlés utolsó napján volt a szakosztályunknak szekciója „Újdonságok 

és fejlesztési irányok a villamos gyártó-iparban” címmel az alábbi előadásokkal 

aminek szekcióvezetője Dr. Madarász György: 

 Gyártástechnológia szempontú fejlesztések az epoxi műgyantás szigetelő 

gyantáknál és alkalmazásuk a Transzvill Mérőváltó termékeiben. 

 A Stadler legújabb elővárosi motorvonata, a FLIRT 3. 

 Korszerű szimulációs módszerek a villamos forgógépek vizsgálatához  

 Nagy teljesítményű, több szintű inverterek szabályozott AC hajtásokban 

 Részkisülésdiagnosztika újdonságai kábelek vizsgálatában (TDS-NT) 

 

Előadóink színvonalas prezentációit köszönjük! 

 

3. Szakosztályunk gazdálkodási rendjét a központi gazdálkodás helyett, önálló saját 

gazdálkodásúra szeretnénk megváltoztatni. Ezzel kapcsolatos változásokat az 

SZMSZ-be át kell vezetni illetve az adminisztratív részleteit Horváth Zsolt intézni. 

Valamint most, is mint előzőleg is pénzügyi tervet kell készíteni. 

Kérdésként felmerült, hogy milyen legyen a pénzek felhasználásáról a döntési 

mechanizmus. Kik azok, akik közvetlenül jogosultak a kifizetésekre. Ezeket a 

kérdéseket a következő ülésen ismét tárgyalni fogjuk. 

4. Elnökségi bizottságokba delegáltjaink: 

 Gazdasági Bizottság: Horváth Zsolt (a Zipernowsky K. szakosztálynak is) 

 Oktatási Bizottság: Pálfi Zoltán 

 Szakmai Tudományos Bizottság: Farkas András 

 Szervezési Bizottság: Vastag László 

 

5. A 2017-es év Szakmai napjának lehetséges témáit vitatták meg a jelenlévők. 

Felmerült javaslatként az elektromos autók és annak energiaellátása, valamint 

tágabb értelemben minden villamos meghajtású járművek (pl. vasúti vontatás) 

témaköre. Az egyes témakörökhöz kapcsolódóan várjuk a szakmai kapcsolatokkal 

rendelkező tagjaink részvételét, illetve további javaslatokat. A tematika finomítása 

későbbi szakosztályi üléseknek ismételten témája lesz. 

 



6. Szakosztályunk kirándulást szervezett a Nyugdíjasok Kovács Károly Pál 

szervezetével Kunszentmiklósra a Schneider Electric Magyarország Kft-hez. A 

jelentkezettek az indulás időpontját és helyszínét egyeztettük. 

 

7. Következő ülésünk október 20-án csütörtökön, a szokott helyen, 16:00-kor a MEE 

tanácstermében lesz. Mindenkit szeretettel várunk! 

  

 

 

 

Összeállította:  

Füzesi János 

 titkár 

 

 

 


